
ی شـــب گذشـــته به محل اقامت خود رفته  یدو بعد از باز گردان  خوان گار شـــا
و قرار اســـت امروز یک جلســـه تمرین در ورزشگاه آل مکتوم برگزار کرده و بعد 
از آن عازم تهران شـــوند. سرخپوشـــان روز شـــنبه آینده در ورزشگاه شهرقدس 
میزبان تیم گل گهر ســـیرجان خواهند بود و بعد از آن هم فیفادی را در پیش 
خواهیم داشت. پرسپولیس برای بازی آینده خود می تواند روی محمدحسین 
کنعانی زادگان هم حساب کند؛ چرا که او هم به مانند دیگر مصدومان تیمش 
بهبود پیدا کرده و بعد از تقریباً چهار هفته می تواند در میادین حاضر شود. 
نکته قابل توجه اینکه مصدومان پرسپولیس بدون تأخیر و دقیقاً در زمانی که 
کادر پزشکی این تیم به کادرفنی اعلام کرده بود، آماده بازگشت به تمرینات 
یدو همراه شد. در همین  گروهی شدند و همین مسئله با استقبال  خوان گار
یدو در مورد فرشاد فرجی تصمیم عجیبی گرفت و با وجود اینکه  راستا نیز گار
ی دو هفته ای، تمرین کرده بود  او فقط ســـه جلســـه با سرخپوشـــان بعد از دور
او را به جـــای ســـهیل صحرایـــی در ترکیب اصلی قـــرار داد. البته ایوب هم دو 

جلسه ای با سرخپوشان قبل از مصاف با الغرافه تمرین کرده بود اما او 
چندان در فرم مطلوب نبود که بخواهد در ترکیب اصلی 

گفته نماند کادرپزشـــکی پرسپولیس  باشـــد. نا
با اســـتفاده از دســـتگاه های به روز دنیا برای 

ی هم در نظر می گیرند تا  یکنـــان مصـــدوم در دوران درمان، تمرینات هواز باز
آن ها در این مدت چندان از فرم مطلوب خارج نشوند و به این خاطر فرجی 
گفته نماند  با ســـه جلســـه تمرین گروهی در ترکیب اصلی به میدان رفت. نا
یکن  یســـک کرد این بود که این باز یدو در مورد فرجی ر یکی از دلایلی که گار

در کارهای دفاعی به مراتب بهتر از ایوب و صحرایی است.

  میهمان اردوی پرسپولیس
ی با  ی پرســـپولیس در دبـــی باعـــث شـــد ابتـــدا احمـــد نوراللهی دیـــدار اردو
یان ســـابقش داشـــته باشد و روز گذشته هم مهدی  اعضای این تیم و همباز
یش و کریم  ی سرخپوشـــان حاضـــر و ناهار را بـــا رضا درو ی کیـــا در اردو مهدو
ی کیا گفتنی اســـت کـــه او ارتباط خوبی با  باقـــری صـــرف کرد. در مورد مهدو
یـــش دارد و در مقطعـــی او در نظر داشـــت این مربی را به عنوان ســـرمربی  درو

پرسپولیس انتخاب کند.

  جلسه هیئت مدیره 
به تعویق افتاد

هیئت مدیـــره  جدیـــد  اعضـــای 
باشـــگاه پرســـپولیس بامـــداد هـــر 
دوشـــنبه نشســـتی را در ساختمان این 
باشـــگاه برگزار می کنند که این جلسه روز 
گذشـــته برگزار نشـــده و به روز دیگری موکول 

یش به دبی برای همراهی سرخپوشـــان باعث شد  شـــد. درواقع ســـفر رضا درو
که جلســـه هیئت مدیره به روز چهارشـــنبه یا دوشنبه هفته آینده موکول شود. 
مدیرعامل پرسپولیس قرار است همراه با کاروان تیمش به تهران برگردد. پیمان 
حـــدادی، عضـــو هیئت مدیره پرســـپولیس در ســـفر دبی این تیـــم را همراهی 
کرده بود. از بین اعضای جدید هیئت مدیره هنوز هیچ یک تصمیم به ســـفر 

با سرخپوشان نگرفته اند. 

کتیکی   بازگشت به آزادی فقط برای تمرین تا
یدو از افشین پیروانی  همان طور که چند هفته قبل خبر داده بودیم؛  خوان گار
خواسته بود با شروع فصل سرما و برف و باران حتماً یک زمین تمرین مناسب با 
کیفیت برای برگزاری برخی از جلسات تمرینی تیمش اجاره کنند. پس  چمن با
از بازدیدهایی که مسئولان باشگاه پرسپولیس از چند زمین تمرین داشتند در 
نهایت زمین شماره 3 ورزشگاه آزادی تأیید شد و حالا سرخپوشان می توانند 
برای تمرین در این زمین امیدوار باشـــند. اما از آنجا که این زمین فقط چمن 
مناسبی دارد و از امکانات دیگری چندان برخوردار نیست، سرخپوشان شاید 
فقط یک یا نهایتاً دو روز در هفته در این ورزشگاه تمرین خود را انجام دهند. 
کتیکی داشته باشند راهی  درواقع فقط در مقاطعی که سرخپوشان تمرین تا
زمین شـــماره ســـه ورزشگاه آزادی خواهند شد و مابقی روزها نیز در ورزشگاه 
گفته  شـــهید کاظمی که چمن آنجا هم به تازگی ترمیم شـــده، خواهند رفت. نا
ی سرخپوشـــان در  نمانـــد تمـــام تجهیزات پزشـــکی و دســـتگاه های بدنســـاز

ورزشگاه شهید کاظمی است و جا به جا نخواهد شد.

  پرسپولیس امیدوار به دریافت طلبش از الوکره
باشگاه پرسپولیس در نقل و انتقالات تابستانی مجبور شد حسن عبدالکریم 
را بـا قیمـت یـک میلیـون و 300 هـزار دلار بـه باشـگاه الوکـره انتقـال دهـد، امـا 
به خاطـر تحریم هـای ظالمانـه بانک هـا هنـوز نتوانسـته قسـط اول طلبـش را از 
یـش هفتـه گذشـته مدعـی شـد ظـرف  یافـت کنـد. رضـا درو باشـگاه قطـری در
یافـت می کنیـم کـه هنـوز ایـن اتفـاق  یـک هفتـه آینـده ایـن پـول را از الوکـره در
یکنـان و  کـه زمـان پرداختـی بـه باز رخ نـداده اسـت. ایـن در حالـی اسـت 
مربیـان خارجـی پرسـپولیس فـرا رسـیده و ایـن باشـگاه سـخت پیگیـر طلبـش 
از باشـگاه قطـری اسـت تـا بتوانـد پرداختـی بـه خارجی هایـش را انجـام دهـد. 
یادی  مسئولان این باشگاه برای گرفتن قسط اول فروش عبدالکریم راه های ز

را رفتنـد کـه بـه نتیجـه نرسـید.

  امیری و محمدی نفرات ثابت ترکیب گاریدو
یدو در  ی هایـــی کـــه این فصـــل با هدایت  خـــوان گار پرســـپولیس در تمـــام باز
یکن را همیشه  رقابت های لیگ برتر و لیگ نخبگان پشت سر گذاشته یک باز
یکنی که چند  یکن وحید امیری اســـت. باز در ترکیب خود داشـــته و این باز
ی های پرسپولیس  ماه دیگر 36 ساله خواهد شد و فصل پیش 70 درصد باز
را به خاطر مصدومیت از دســـت داد. میلاد محمدی هم بعد از پیوســـتن به 
یکنی که  پرسپولیس به مانند امیری یار ثابت ترکیب سرخپوشان بوده؛ دو باز
در مقطعی در تیم ملی با هم در جناح چپ به میدان می رفتند. در این بین 
ی کند و شـــاید بتوان  محمدی در فیفا دی هم مجبور بوده برای تیم ملی باز
یکن  ی به میدان رفته است. هر دو باز گفت او بیشتر از امیری در فصل جار
ی  با وجود این ثباتی که بابت حضور در میادین داشته اند با کم ترین افت باز
کرده اند و در عین حال بسیار دونده و پرتلاش ظاهر شده اند. عدم مصدومیت 
یکن نیز نشـــان می دهد آن ها زندگی کاملا حرفه ای نیز داشـــته اند و  هر دو باز

یان خود الگو باشند. از این حیث می توانند برای همباز

رقابت هـــای بوکـــس جوانان جهان از روز چهارشـــنبه 2 آبان ماه با حضور 660 
بوکســـور از 77 کشـــور جهـــان در مونته نگـــرو آغاز شـــد و یکشـــنبه 13 آبان ماه 
در شـــرایطی به پایان رســـید که بوکس ایران ســـرانجام طلســـم کسب مدال در 
، بلکه با کسب یک مدال نقره و  یدادهای جهانی این رده سنی را نه یک بار رو
یخ ساز شد. طلسمی که در رده سنی  دو مدال برنز برای سه بار شکست و تار
بزرگســـالان ســـال 2021 و مســـابقات جهانی بلگراد شکسته شده بود و دانیال 
یخ بوکس ایران پس 86 سال  شـــه بخش با کســـب نخســـتین مدال جهانی تار
یادی را نسبت به پیشرفت این رشته در کشورمان ایجاد کرد.  ی های ز امیدوار
ی  هرچند پس از این مدال ارزشمند بوکس ایران اتفاقات و حاشیه های بسیار
ی دو مجمع انتخاباتی بود.  را تجربه کرد و طی حدود ســـه ســـال شـــاهد برگزار
، در تیرماه  درنهایت و با وجود تمامی بالا و پایین های بوکس در سالیان اخیر
یاست این رشته رسید تا به عنوان  سال گذشته روح الله حسینی به صندلی ر
یکـــی از قهرمانـــان پیشـــین این رشـــته و با توجـــه به شـــناخت از بوکس بتواند 

تحولاتی در این رشته ایجاد کند. 
ی های آسیایی 2022  ی موفقیت در باز حسینی در شروع کار تمرکز خود را رو
یس گذاشت که متأسفانه  هانگژو و در ادامه کسب سهمیه المپیک 2024 پار
حتی با وجود استخدام مربیان کوبایی و به دلیل ضعف پتانسیل انسانی در 
رده سنی بزرگسالان توفیقی در این زمینه نداشت. موضوعی که باعث شد تا 
ی تغییراتی در سیاست های فدراسیون  رئیس جوان فدراســـیون در سال جار
ی و موفقیت در رده های پایه بگذارد.  ی سرمایه گذار ایجاد و تمرکز خود را رو
برنامه ریـــزی ای کـــه هرچند هنوز به صورت کامل اجرایی نشـــده اســـت، اما با 
توجه به فرایند درســـت آن در چند ماه گذشـــته اتفاقات و نتایج درخشـــان و 

امیدوار کننده ای برای بوکس کشورمان رقم زده است. 
ی رقابت های بوکس قهرمانی نونهالان و نوجوانان آسیا  در شهریورماه سال جار
در امارات برگزار شد و بوکس ایران برای اولین بار در رده سنی نوجوانان موفق به 
سکونشینی در قاره کهن شد. در این مسابقات آینده سازان نوجوانان کشورمان 
یخ بوکس کشورمان  با کسب دو مدال طلا، دو نقره و سه برنز برای اولین بار در تار
پایین تر از ازبکستان و بالاتر از قزاقستان به عنوان دو مدعی سنتی بوکس آسیا 
و دنیا به مقام نایب قهرمانی دســـت پیدا کرد. اتفاق فوق العاده ای که نشـــان 
داد درصورت برنامه ریزی درست این نفرات می توانند با سیر روند درست به 
تیم ملی بزرگسالان اضافه شوند و بوکس را از جمع رشته های شکست خورده 
خارج کنند. البته در همین مسابقات تیم نونهالان کشورمان نیز با کسب دو 
ی  مدال طلا و یک برنز از لحاظ مدالی در جایگاه سوم آسیا و از لحاظ امتیاز

در رتبه پنجم قرار گرفت. با عملکرد تیم جوانان در رقابت های جهانی سه گانه 
موفقیت های تیم های پایه کشورمان نیز به خوبی تکمیل شد تا حالا فدراسیون 
بوکس امیدوار باشد که در سالیان آینده نه تنها توانایی تشکیل یک تیم کامل 
در رده بزرگسالان را خواهد داشت، بلکه مجددا به جمع کشورهای قدرتمند 

قاره آسیا خواهد پیوست. 
در رقابت های اخیر قهرمانی جهان، تیم ملی جوانان کشـــورمان در شـــرایطی 
موفق به کسب 3 مدال شد که با تغییر سیاست فدراسیون در اعزام ها تنها با 
4 نماینده در مونته نگرو حاضر شد. سیاستی که نشان از نگاه کیفی حسینی 
یدادهای اخیر خواهد داشت و طبق گفته رئیس فدراسیون،  به اعزام ها در رو
بوکسورهایی اعزام خواهند شد که بتوانند از اعتبار بوکس کشورمان دفاع کنند. 
ی  یـــدادی برای تجربه اندوز نگاهـــی که به درســـتی می داند میدان جهانی رو
نیســـت و از این بابت بســـیار قابل احترام اســـت، اما از طرفی حســـینی نباید 
ی از بوکســـورها برای پیشـــرفت و حضور  فراموش کند در این شـــرایط بســـیار
یدادهای تدارکاتی و اردوهای  در جمـــع مدعیـــان نیاز به تجربه حضـــور در رو
مشترک خواهند داشت تا رفته رفته تعداد نفرات اعزامی و مدال آوران کشورمان 
نیـــز افزایـــش پیـــدا کنـــد. از طرفی روح الله حســـینی با توجه به ســـابقه قهرمانی 

، ســـرمربی  خود بدون اینکه تصمیمی احساســـی در خصوص رضا مهدی پور
یخ ســـاز تیم کشـــورمان بگیـــرد، پس از عدم توفیق تیـــم جوانان در قهرمانی  تار
آســـیا دو ســـال پیـــش بلافاصله راحت تریـــن تصمیم را در تغییـــر ندید و پای 
ی تیم جوانان در مونته نگرو  یخ ســـاز مهدی پور ایســـتادگی کرد تا نتیجه آن تار
و کســـب مدال طلا در رده ســـنی جوانان در آخرین دوره قهرمانی آســـیا باشد. 
البته حالا که تیم های پایه کشـــورمان روند درســـت و موفقی را طی کرده اند در 
مرحله بعد سیاست گذاری فدراسیون بوکس آغاز خواهد شد و باید به درستی 
این نفرات به تیم ملی بزرگســـالان کشـــورمان اضافه شـــوند. موضوعی بســـیار 
ی  حساس که در صورت اشتباه در برنامه ریزی می توانند نتیجه سرمایه گذار
فدراسیون را کاملاً تغییر دهد. قطعاً همه کارشناسان رشته بوکس می دانند که 
ی از رشته های  فرایند نتیجه گیری و موفقیت در رشته بوکس نسبت به بسیار
مبارزه ای دیگر کشـــورمان طولانی تر خواهد بود و نباید با اولین شکســـت این 
جوانان در میادین، آینده آن ها را به امان خدا رها کرد. این جوانان باید بارها 
ینگ های تدارکاتی با بهترین های  یدادهای مختلف اعزام و در ر و بارها به رو
بوکسورهای دنیا بدن به بدن شده تا با باور کردن توانایی های خود، تبدیل به 

قهرمان آینده بوکس آسیا و جهان شوند.

پرسپولیس همچنان پیگیر طلبش از الوکره

رضایت گاریدو از بازگشت به موقع مصدومان

تلاش حسینی برای خروج بوکس از میان رشته های شکست خورده 

هت تریک موفقیت فدراسیون در   رده های پایه
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

 احساس خطر برخی مدیران 
از تغییرات در وزارت ورزش دردسرساز شد

 آماده سازی ورزشگاه تختی 
نیمه تمام ماند؟ 

ورزشـــگاه تختی از بازی پرســـپولیس و چادرملو و با تقریبا یک ســـال 
تاخیر درنهایت آماده میزبانی از رقابت های لیگ برتر شد اما با همان 
یک مســـابقه کلی ایراد از قســـمت های مختلف این ورزشـــگاه گرفته 
شد. باشگاه پرسپولیس که تمایل داشت تا آماده شدن ورزشگاه آزادی 
بازی های خانگی خود را در این ورزشـــگاه انجام دهد، بعد از بازی با 
چادرملو با مخالفت مربیان و بازیکنانش جهت بازی در این ورزشگاه 
مواجه شد. در همین راستا نیز سازمان لیگ تصمیم گرفت الزاماتی را 
برای ورزشگاه تختی در نظر بگیرد تا تیم های پرطرفدار پایتخت حاضر 
به برگزاری مسابقه در این ورزشگاه شوند. مسئولان برگزاری مسابقات 
لیگ حدود 14 ایراد از ورزشگاه تختی گرفته بودند تا بتوانند با رفع آن ها 
میزبان بازی های لیگ شـــوند. در همین راســـتا پیمانکار جدیدی نیز 
در ورزشگاه تختی آغاز به کار کرد و توانست تا 10 مورد از این ایرادها را 
برطرف سازد. اما درمورد چمن این ورزشگاه که درواقع مهم ترین بخش 
آن است نیز تغییرات جزئی انجام شد از این جهت که بودجه کافی در 
اختیار پیمانکار قرار نگرفت. درواقع قرار بود همه این مشکلات ظرف 
ســـه هفتـــه تـــا 25 روز برطرف شـــود که هنوز بخش های مهمـــی از آن که 
به نوعی هزینه بر بوده پابرجاست. در این مورد باخبر شدیم بعد از اینکه 
وزیر ورزش تصمیم گرفت تغییرات را در بخش های زیرمجموعه خود 
آغاز کند برخی از مدیران از جمله رئیس اداره کل ورزش استان تهران 
هم احساس خطر کردند. از همین رو نیز آماده سازی ورزشگاه تختی 
که زیر مجموعه اداره کل ورزش استان است، نیمه کاره ماند. شاید برخی 
به این نتیجه رســـیده اند که اگر قرار باشـــد آماده سازی ورزشگاه تختی 
به نام مدیر جدید تمام شود شاید بهتر باشد هزینه ها هم با او باشد. به 
هر جهت چند روزی است که کارگران در ورزشگاه تختی مشغول کار 
نیســـتند! این بدان معناســـت که فعلا امکان میزبانی در این ورزشگاه 
در رقابت های لیگ برتر فراهم نیست، درحالی که سازمان لیگ انتظار 
داشـــت بتواند بازی پرســـپولیس و نساجی مازندران را در این ورزشگاه 
آماده کند. هم اکنون بازی های لیگ به غیر از بازی های معوقه تعطیل 
اســـت و قرار اســـت از 11 آذرماه شـــاهد برگزاری ادامه مسابقات باشیم. 
اینکـــه تـــا آن زمان ورزشـــگاه تختـــی آماده بهره برداری خواهد شـــد یا نه 
مشـــخص نیســـت. در حال حاضر دغدغه مسئولان مربوطه ادامه کار 
خودشان است و آماده سازی ورزشگاه تختی از برنامه آن ها خارج شده 
اســـت. ناگفته نماند یکی از سیاســـت های وزیر ورزش این اســـت که 
ورزشگاه های پرهزینه تهران ازجمله ورزشگاه تختی به بخش خصوصی 

اجاره داده شود تا بهتر از آن ها مراقبت و نگهداری شود. 

پشت پرده خروج محمدی از لیست استقلال 

موسیمانه مهاجم آزاد می خواهد 
تیم فوتبال اســـتقلال شـــب  گذشته از هفته چهارم رقابت های لیگ 
نخبـــگان آســـیا در حالـــی به مصاف الهلال عربســـتان رفت که چند 
ی این دیدار و در آســـتانه ســـفر به عربستان، مهرداد  روز قبل از برگزار
محمـــدی مهاجـــم مصدوم این تیم که احتمال غیبت طولانی مدت 
او از میادین وجود دارد از لیست استقلال خارج شد. این در حالی 
است که در خصوص پشت پرده خروج محمدی از استقلال این طور 
شـــنیده می شـــود کـــه نـــام مهاجم ســـرعتی و ریز نقش آبی پوشـــان از 
لیســـت این تیم و فهرســـت بزرگســـالان خارج شـــده تا به این ترتیب 
یکن باز شود. در این مورد شنیده می شود بر اساس  جا برای یک باز
درخواســـت ســـرمربی آفریقایی استقلال، مدیریت باشگاه در تلاش 
اســـت تا یک مهاجم ســـرعتی از بازار آزاد با هماهنگی موســـیمانه به 
ســـرعت جذب کند. گفتنی اســـت برخی رسانه ها طی روزهای اخیر 
از حضـــور یـــک مهاجم آفریقایی در تهران بـــرای حضور در تمرینات 

استقلال خبر داده بودند.

تاج: از کره و ژاپن حداقل 4 یا 5 گل عقبیم

از وضعیت فدراسیون راضی نیستم 
کید بر اینکه فوتبال ما نسبت  مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال با تأ
به بسیاری از کشورهای آسیایی عقب است، گفت: »بودجه فدراسیون 
نسبت به خیلی از کشورهای دیگر قابل مقایسه نیست و اگر بخواهیم 
وضعیت مان را با کشورهایی مثل ژاپن و کره مقایسه کنیم، حداقل چهار 
یا پنج گل عقبیم . در حال حاضر هیچ کس نمی تواند بگوید از شرایط 
فعلی فوتبال کشور راضی است و خودم نیز از وضعیت فدراسیون راضی 
نیستم، چون ظرفیت های زیادی وجود دارد.« رئیس فدراسیون فوتبال 
درمورد ورزشگاه های کشور اظهار داشت: »ورزشگاه نقش جهان در حال 
آماده سازی است و فولادشهر هم با هزینه 45 میلیارد تومانی آماده شده 
است. به زودی چهار یا پنج ورزشگاه در سراسر کشور وارد مدار خواهند 
شد و امیدواریم ورزشگاه نقش جهان نیز به زودی به بهره برداری برسد. 
در دی ماه آینده قرار است نماینده های کنفدراسیون آسیا برای بازدید 
از ورزشـــگاه های کشـــور به ایران ســـفر کنند و در این ســـفر 16 ورزشگاه 
ما تأیید خواهند شد که اتفاق خوبی است.« وی همچنین به حضور 
بانوان در ورزشگاه های کشور اشاره کرد و گفت: »برای حضور بانوان در 
ورزشـــگاه ها تـــلاش زیادی صورت گرفـــت و علی رغم موانعی که وجود 
داشت، خوشبختانه این مهم عملی شد. البته در اصفهان حضور بانوان 
در ورزشگاه با موانعی مواجه است که امیدواریم برطرف شود و با حفظ 
شئونات اسلامی و تابعیت از قوانین کشور از این ظرفیت استفاده کنیم.«

مخالفت ذوب آهن با استعفای ربیعی

 نکیسا: برنامه های ما 
برای یک نیم فصل نیست

نیما نکیســـا، مدیرعامل باشـــگاه ذوب آهن در خصوص شـــرایط تیم 
فوتبال این باشگاه، اظهار داشت: »بارها در فوتبال دیده شده که تیم ها 
علی رغم بضاعت  فنی و امکانات مناسب، مدتی دچار چالش های 
غیر منتظـــره در نتیجه گیـــری شـــده  و شـــاید یکـــی از جذابیت هـــای 
ی در تبریز با درایت  فوتبـــال، همین نتایج غیرمنتظره باشـــد. مـــا روز
یکنان  توانستیم  ســـرمربی خود و حس مســـئولیت پذیری و تلاش باز
نتیجه  درخشانی کسب کنیم یا با نتیجه ای عالی مقابل تیم مدعی 
و بزرگ استقلال زمین مسابقه را ترک کنیم. تیم ذوب آهن با هدایت 
محمد ربیعی و با توجه به بضاعتی که دارد نتایج مناسبی در فصل 
جدید مقابل تیم های بزرگی همچون پرسپولیس،  سپاهان، استقلال 

کتور گرفته است.« و ترا
وی گفت: »ضمن مخالفت قاطعانه با استعفای ربیعی، اعلام می کنم 
برنامه های راهبردی ما برای باشـــگاه منوط به یک نیم فصل نیســـت. 
برنامـــه ای در راســـتای اهـــداف عالیه تدوین شـــده که قطعـــاً در این 
مسیر چالش هایی به بهانه و رخدادهای غیرقابل پیش بینی حادث 
می شود. باشگاه ذوب آهن با تمام توان، قدم در راه حل آنها برمی دارد.«

اخبار کوتاه
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